

The Riverpark Ballot Result of "the parking spaces that will be offered to be sold" According to Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at The Riverpark issued on 10 August 2018
根據2018年8月10日公布溱岸8號住宅車位銷售安排資料中「將提供出售的車位」的抽籤結果

Ballot result sequence 抽籤結果順序	Balloting Unit 單位
1	1-B-45
2	3-E-31



24/8/18



Sincere

MR
Raymond Liu

The Riverpark Balloting Results of “the specified residential parking space that will be offered to be sold” According to Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at The Riverpark issued on 10 August 2018
 根據2018年8月10日公佈濠岸8號住宅車位銷售安排資料中「可供揀選的指明住宅車位」的抽籤結果

The check-in timeslot 報到時段	The Order of Priority 優先次序	The check-in venue# 報到地點#
10:00 a.m. – 10:15 a.m.*	1 - 2	Designated Venue 指定場地

* On 25 August 2018, registrants who arrive at the "the check-in venue" beyond “the check-in timeslot” assigned in the balloting results shall not be eligible to participate in the selection of the specified residential parking space.

於2018年8月25日，於其“報到時段”以外的時間才到達“報到地點”的登記人將不享有選購指明住宅物業的資格。

Address of The check-in venue for each group:

Designated Venue: Shops 2064 – 2066, Level 2 of D· PARK (formerly known as Discovery Park Shopping Centre), 398 Castle Peak Road, Tsuen Wan, Hong Kong

每組別報到地點地址：

指定場地：香港荃灣青山道 398 號愉景新城(前稱愉景新城購物商場)第二層 2064 - 2066號舖

Notes 備註：

1. The balloting took place on 24 August 2018 and the balloting was performed by computer.

抽籤程序於2018年8月24日進行，抽籤以電腦操作。

2. On 25 August 2018, registrants who have submitted the Registration of Intent in accordance with the Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at The Riverpark issued on 10 August 2018 shall attend "the check-in venue" according to “the check-in timeslot” in the balloting results above. For the purpose of verification of identity, the registrant must bring along (a) electronic copy or a printed copy of official receipt for valid Registration of Intent and (b) his/her/their original H.K.I.D Card(s). The registrants whose identities have been verified by the Vendor shall be eligible to select the specified residential parking space in the order of priority according to the balloting results above.

於2018年8月25日，已根據2018年8月10日公佈之濠岸8號住宅車位銷售安排資料已遞交購樓意向登記的登記人須按照上述之抽籤結果中所指示的“報到時段”到達“報到地點”。為核實身份的目的，登記人必須攜同其(a)購樓意向登記的正式收據(電子本或列印本均可)及(b)香港身份證正本。經賣方確認並核實身份後方可享有根據抽籤結果揀選指明住宅車位的資格。

3. Any individual who is interested in purchasing any of the specified residential parking spaces must bring along the following documents to Sales Office on a date of sale (whether it is the first date of sale or any subsequent date of sale):-

(a) his original identification document(s); and

(b) his original residential address proof (e.g. demand note for rates and government rent, utility bill or bank statement within the last 3 months); and

任何有意購買任何指明住宅車位的個人，須於出售的日期(不論是出售首日或其後任何出售的日期)攜同以下文件到售樓處:-

(a) 其身份證明文件正本; 及

(b) 其住址證明正本(例如：最近三個月之差餉地租單、水電煤帳單或銀行帳單); 及

4. For details, please refer to the Information on Sales Arrangements for Residential Parking Spaces at The Riverpark issued and to be issued and amended from time to time by the Vendor.

詳情請參閱賣方已發出及不時發出及修改的濠岸8號住宅車位銷售安排資料。

Date of issue (發出日期): 24-8-2018